
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2007. március 28-án 13.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester, 
Bán János, 

   Elekes Péter, 
   Kozma Lászlóné, 
   Naszádi Ferenc,  

Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 

   Vass András, 
   Virág Imréné   képviselők, 
 

Garaj Dániel   jegyző. 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, mind a 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Ujváry 
Ferenc és Vass András képviselő Urakat javasolta. 
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 
1. SZMSZ felülvizsgálata 

Előadó: jegyző 
 
2. Ciklusprogram elfogadása 

Előadó: polgármester 
 
3. Indítványok, javaslatok 
 
Napirend tárgyalása:  
 
1. napirendi pont: SZMSZ felülvizsgálata 
 
Garaj Dániel: Ismertette előterjesztését, mely teljes terjedelemben a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi. 
 
Ujváry Ferenc: Ismertette a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság március 26-án megtartott ülésén 
készült javaslatot, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Révay István: A 12.§ 4. pontjával kapcsolatosan az a véleményem, hogy lehetséges, nem 
kellene ilyen élesen lezárni, hogy csak a parlamentben jelenlévő pártok helyi képviselőinek 
meghívását támogatja. Kizárólag a FIDESZ és MSZP képviselője. Ennek a két nagy pártnak a 
képviselőjének a meghívását egyébként támogatom. 
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Tóth Csabáné: A 16.§-nál a civil szervezetek között a BLSC egyesület szerepel. Ez az 
egyesület még létezik? 
 
Hajdu Gábor: Elvileg létezik, de valójában nem működik, nincs. 
 
Ujváry Ferenc: Cégbíróságnál nem jelentették be, hogy megszűnt. Ott bejegyzett egyesület. 
 
Garaj Dániel: Baranyi Csaba a képviselője. Igaz, hogy Ő már régen lemondott, de az 
egyesület nem választott helyette újat, így ő van a Cégbíróságnál bejegyezve, mint képviselő. 
 
Kozma Lászlóné: A 12.§ úgy kerüljön kiegészítésre véleményem szerint, hogy azt tartalmazza 
hogy a parlamenti pártok helyi képviselői. Ténylegesen csak a parlamenti pártokra 
gondoltam. 
 
Virág Imréné: Esetleg menet közben, ha szükségessé válik akkor módosítjuk. Nem egy 
nagyon nagy dolog ez.  
 
Garaj Dániel: Ezzel értek egyet. Különféle szélsőséges pártok képviselőit is bevenni nem 
lenne szerencsés véleményem szerint sem. Amennyiben szükség lesz rá, úgy akkor amikor 
aktuális, módosítjuk ezt a paragrafust. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat.  
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal megalkotta a 4/2007. (III.28.) rendeletét Bánréve 
Községi Önkormányzat Képviselő-testületének és szerveinek Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról. A rendelet teljes terjedelemben a jegyzőkönyv mellékletét képezi, mely 
2007. március 28-án kihirdetésre került. 
 
2. napirendi pont: Ciklusprogram elfogadása 
 
Hajdu Gábor: Ismertette előterjesztését, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Elekes Péter: Kérném, hogy mivel ez egy egész ciklust átfogó dolog, írásban minden 
képviselő részére kerüljön kiosztásra. 
 
Révay István: A munkahelyteremtés tényleg nagyon fontos dolog. Az azonban nem 
önkormányzati feladat, hogy munkahelyeket teremtsünk. Tudomásul kell venni, hogy sajnos 
mostanra odáig jutottunk, hogy például a vasúthoz már nem tudunk bánréveieket felvenni, 
mert nincs megfelelő ember, aki a feladat ellátására tényleg alkalmas lenne. Kénytelenek 
vagyunk a vasútnál úgymond elszipkázni embereket máshonnan, ahol például kevesebb a 
fizetés. Sajnos a településünkön található munkanélküliek egy része, és nagyobb része, nem is 
akar elmenni dolgozni, komoly munkaerőt nem képviselnek. Ezek az emberek nagy része 
nem képes állandó, rendszeres, megbízható munkavégzésre. 
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Elekes Péter: Ez már sajnos országos tendencia. 
 
Révay István: Az elhangzott programot átfogónak értékelem, elfogadásra javasolom. Ez nem 
szentírás, tehát menet közben is belekerülhet bármi. Meglátjuk mit hoz a jövő. 
 
Hajdu Gábor: Ez úgy helyes, hogy ettől az elhangzott programtól függetlenül is végezhetünk 
bármilyen feladatot. 
 
Virág Imréné: Ezt megelőzően az előző testület is foglalkozott már azzal, hogy sajnos 
Bánrévén nincs egy olyan hely, mely méltó lenne a nemzeti ünnepeink megtartására. 
Korábban volt olyan elképzelés, hogy a kastély parkban lehetne egy méltó emlékhelyet 
létrehozni. Remélem, hogy a jövőben ez is megvalósulhat településünkön.  
Javasolnám a jövőre vonatkozóan az iskola udvarának hátsó részén a fiatalok részére 
valamilyen sportolási lehetőség biztosítását, például említhetnénk egy teniszpályát.  
Településünknek ez a központi része nagyon ízléses, szép. Sokan irigykedve nézik, 
ismerőseink, a településen átutazók gyakran említik, hogy nagyon szépen fejlődik a település, 
nagyon szép a központi rész. Remélem, hogy idővel az általam említettek is 
megvalósulhatnak majd. 
 
Garaj Dániel: Maximálisan egyetértek Valikával. Bele kell tenni az emlékparkot is. 
Szerepeltetni kell benne, erre is tervezőt kell keresni, a szükséges lépéseket ezzel 
kapcsolatosan is meg kell tenni. Én magamnak is feljegyeztem egy dolgot, hogy bele kell 
tenni, mégis kimaradt, mégpedig a házhelyek ügyét. Már nincs telkünk, így gondolkodni kell 
házhely kialakításon is, hiszen 4 év nem múlhat el úgy, hogy ez ne valósuljon meg. A 
házhelyek kialakítása testületi hatáskör.  
 
Révay István: Az emlékparkkal kapcsolatosan az előző testületnek már volt elképzelése, de az 
nem valósulhatott meg, mert egy helyi vállalkozó többet ígért a területért, amit megvenni 
kívántunk, így előttünk megvásárolta az elképzeléseinkben szereplő területet. Úgy gondolom, 
meg kellene próbálni tárgyalni vele, hogy nem akarná-e eladni nekünk.  
A házhely kialakítással kapcsolatosan már évekkel ezelőtt is mondtam, hogy a Kossuth Lajos 
utca – ahol én lakom – kertjeiben ki lehetne alakítani házhelyeket. Oda már épült egy ház, így 
már nem nagyon lehet mit tenni, pedig nem lett volna mindegy, hogy hogyan osztjuk ki a 
telkeket, hány házhelyet tudtunk volna kihozni belőle. 
 
Hajdu Gábor: A József Attila utca végén Ujváry Feriéken túl van lehetőség házhely 
kialakításra. 
 
Elekes Péter: A focipálya fölötti terület ki tulajdona 3-4 házhely ott is kialakítható lenne. 
 
Tóth Csabáné: Ott nem sok házhely van. 
 
Garaj Dániel: Az a terület nem alkalmas rá. A településrendezési tervben is ipari területként 
szerepel. 
 
Ujváry Ferenc: A Kossuth Lajos utca végén a kertekben már felépült egy ház, ott már az utcák 
megnyitása lehetetlen. 
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Garaj Dániel: Szerintem kialakítható lenne ott, ha nem adja el valaki, akkor attól az is házhely 
lesz. 
 
Révay István: Azért mondtam, hogy nem mindegy, hány házhelyet lehetett volna kialakítani. 
 
Hajdu Gábor: Kerüljön bele kiegészítésként a házhelyek kialakítása és a közpark kialakítása a 
ciklusprogramba. Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az 
alábbi határozatot hozta: 
 

13/2007. (III.28.) számú határozat 
 

Tárgy: Ciklusprogram elfogadása 
 

A Képviselő-testület az önkormányzat 2006-2010. évi időszakra vonatkozó  
gazdasági programját megtárgyalta és azt elfogadta.  

 
3. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Rendelet módosítás 
 
Hajdu Gábor: Megkérem Jegyző Urat, hogy ismertesse a 2006. és 2007 évi költségvetési 
rendeletünk módosítását. 
 
Garaj Dániel: A két rendelet az ülés elején kiosztásra került mindenki részére. Ismertette a 
2006. és 2007. évi költségvetési rendelet módosítására vonatkozó előterjesztést. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. 
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal megalkotta az 5/2007. (III.28.) rendeletét a 2006. 
évi költségvetési rendelet módosításáról. A rendelet teljes terjedelemben a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi, mely 2007. március 28-án kihirdetésre került. 
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal megalkotta a 6/2007. (III.28.) rendeletét a 2007. évi 
költségvetési rendelet módosításáról. A rendelet teljes terjedelemben a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi, mely 2007. március 28-án kihirdetésre került. 
 
b./ Kossuth Lajos utcai járda tervezése 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Tájékoztatni szeretném a testületet, és kérem, hogy 
fogadjuk el, hogy a Kossuth Lajos utcai járda páratlan oldalának egy része (a Katolikus 
templomtól felfelé) felújítására vonatkozóan a tervezéssel a Borsodszer Kft-t megbíztuk. 
Három ajánlatot kértünk, ez az ajánlat volt a legkedvezőbb, a legolcsóbb.  
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Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen, 1 tartózkodás szavazattal az 
alábbi határozatot hozta: 
 

14/2007. (III.28.) számú határozat 
 

Tárgy: Kossuth Lajos utcai járda tervezése 
 

Képviselő-testület a Bánréve, Kossuth L. u. páratlan oldala járda tervezésére  
vonatkozó ajánlatok közül a legolcsóbb ajánlatot adó Borsodszer Kft. Edelény,  
Petőfi út 5. szám ajánlatát fogadja el. A tervezési szerződés az ajánlatnak  
megfelelően megköthető. 

 
Határidő: 3 nap 
Felelős: polgármester 
 

c./ Pályázatok benyújtása 
 
Hajdu Gábor: Ismertette a Kossuth L. utcai járda páratlan oldal egy részének felújítására 
vonatkozó határozati javaslatokat, az iskolai sportudvar felújítására vonatkozó javaslatot, 
valamint a csapadékvíz elvezető hálózat létesítési engedély tervdokumentáció megszerzésére 
vonatkozó javaslatot. A határozati javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.  
Tisztelt Képviselő-testület! Kérem, hogy fogadjuk el a pályázatok benyújtását az előbb 
ismertetettek szerint. Folyamatosan figyeljük a kiírásokat, ezek azok amelyeket jelenleg be 
tudunk nyújtani. A csapadékvíz elvezetés tervdokumentáció pályázata nem biztos, hogy 
sikeres lesz, hiszen nem igazán szoktak pályázatot kiírni terv elkészítésére. Mi azt mondtuk, 
próbáljuk meg, hátha sikerül. A játszótér felújítása sajnos egyetlen kiírásba sem fér bele. A 
pályázatok beadási határideje április 15-e. A járda felújítás pályázatokból az egyik LEKI, a 
másik CEDE, a sportudvar pályázat LEKI, a csapadékvíz terv pályázati kiírás pedig TEKI.  
Tájékoztatásul szeretném elmondani, hogy a szennyvízhálózat tervdokumentációját a Fodor 
és Fodor Kft. már 6 éve elkészítette. 6 éve benne van a pénzük, és ez a terv azóta is lóg a 
levegőben. Az elkészített tervért még egy fillért sem fizettünk a Kft-nek. A megállapodás 
akkor úgy szólt, hogy ha nyer a pályázat, akkor fizetünk. El tudom képzelni, hogy a 
csapadékvízzel együtt menjen a szennyvíz is a településen. Javasolom felhatalmazni a Fodor 
és Fodor Kft-t a csapadékvíz pályázat egyfajta anyagának elkészítéséhez kezdjenek hozzá. 
Információim szerint szeptember hónapban fogják kiírni a nagy vizes pályázatokat. Akkorra, 
amennyiben létengedéllyel már rendelkezünk, van rá esély, hogy az elsők között  tudjuk 
benyújtani a pályázatokat. A Fodor és Fodor Kft. úgy tájékoztatott, hogy 3 hónapos 
megfeszített munkával, talán szeptember hónapra el tudnak készülni az anyaggal, ami 
szükséges lenne. Úgy gondolom, hogy ajánlatot kell tőlük kérni. Javasolom megbízni őket, 
hogy létengedélyünk legyen, persze pénzünk nincs rá. Javasolom, hogy a TEKI-t adjuk be. A 
csapadékvízről tudni kell, hogy a szennyvíz pályázat többszöröse, kb. a három település 
szennyvíz pályázatának összege, tehát úgy kell gondolkodni, hogy a csapadékvíz az egy 
milliárdos összeg. Ez valószínűleg, ha nyertes is lesz valamikor, akkor is több ütemben 
valósulhat meg. 
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Garaj Dániel: Két dologgal szeretném kiegészíteni az elhangzottakat. A terveztetés elviekben 
fér bele a kiírásba, nekem az az érzésem, hogy a terveztetésre nem fogunk nyerni. A másik, 
hogy számolni kell azzal, hogy minimum 10% önerőt kell biztosítani, de csak 80% nyerhető. 
10% van közte, ami lehet lakossági hozzájárulás, vagy egyéb forrás. Azt tudni kell, hogy út, 
járda, közmű hozzájárulást lehetne kivetni a lakosságra, más kérdés, hogy az eddigiekben 
ilyen nem volt településünkön. A jogszabály adta lehetőség megvan. Nem azt jelenti, hogy 
eddig nem volt, hogy nem fogunk eljutni oda, hogy lakossági hozzájárulást kell majd 
fizettetni, ugyanúgy, mint a szennyvíznél is. 
A játszótér felújítás, sajnos sehogyan sem fért bele a kiírásokba. 
 
Tóth Csabáné: A sportudvar felújítás összege 7 millió a Kossuth utcai járda egy részének 
felújítása pedig 17 millió. Aránytalanul soknak tartom a járda összegét. 
 
Elekes Péter: Hány m2 ez? 
 
Hajdu Gábor: Nem tudom, hogy hány négyzetméter, több mint a páros oldal volt. Amikor 
pályázunk, akkor a tervezett összeget tesszük bele a pályázatba. Ez azért van, mert mindig 
levesznek belőle, de így is meg tud esetleg valósulni a beruházás. Amennyiben megkapjuk a 
teljes összeget, úgy többet tudunk esetleg megcsináltatni. Például, ha a 17 millióból csak 9 
lesz, akkor abból is meg tudjuk csináltatni, vagy csökkentjük a paramétereket. 
 
Elekes Péter: Ráfizetéssel egyetlen vállalkozó sem dolgozik. 
 
Garaj Dániel: Az itt látható összeg egy úgymond megdoppingolt költségvetés. 
 
Vass András: Ez így működik a gyakorlatban országos szinten. 
 
Révay István: Olyan is előfordulhat, hogy olyan kevés pénzt adnak a nyertes pályázatra, hogy 
vissza kell adni. Így jártunk a szennyvízzel is már egy esetben. 
 
Hajdu Gábor: A csapadék tervezés az egy nem megtuningolt dolog, az ténylegesen annyiba 
kerül. 
 
Garaj Dániel: A létesítési engedélyezési terv költségvetése az nagyon közelít a valósághoz, 
csak a geodéziai felmérés 2 millió forint. 
 
Elekes Péter: Ami járda elkészült hány m2, és mennyibe került? 
 
Garaj Dániel: Kb. 550 m2, és 6,5 millióba került. 
 
Ujváry Ferenc: Egyetértek a polgármester úr által elmondottakkal. Az a véleményem, hogy 
mindenképpen pályázzunk. A csapadékvíz pályázatnál nem értem tisztán, hogy a tervezésre 
nyújtjuk be, ott is van-e önerő? Ha nyerünk, mennyit nyerünk? 
 
Hajdu Gábor: Igen, van önerő ugyanúgy 20 %, mint a többinél. Ez még csak a terv egy része. 
Akkor lesz egy olyan tervünk, amivel tudnánk mit kezdeni a későbbiekben.  
 
Elekes Péter: A csapadékvíz nem fog keresztbe tenni a szennyvíznek? Mi a sorrend? 
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Hajdu Gábor: Rá kell menni mindenképpen ezekre a pénzekre. 2007. évben aki tervvel 
rendelkezik, annak nagy esélye van. Véleményem szerint van rá esély, hogy az idén sikeresen 
pályázunk. Létesítési engedélynek azonban lenni kell, annak az elkészítése hónapokba telik. 
Szeptember hónapban lehet majd pályázni a nagy vizes pénzekre. Akkorra a szennyvíz már 
rég be lesz adva reményeink szerint. A csapadékvíz, mint már mondottam, ha nyer is, úgyis 
ütemekben haladhatna, a szennyvízzel párhuzamosan, attól függetlenül. Azt az információt 
kaptam, hogy amit szeretnénk megvalósítani, arra pályázni kell az idén, pályázni viszont csak 
tervvel lehet. 
Javasolom, hogy a határozati javaslatban ismertetettek szerint adjuk be a pályázatokat. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen 1 tartózkodás szavazattal az 
alábbi határozatokat hozta: 
 

15/2007. (III.28.) számú határozat 
 

Tárgy: Bánréve, Kossuth Lajos u. páratlan oldalán járda díszburkolattal  
történő kialakítása. 

 
A Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete ülésén úgy határozott,  
hogy az Észak- Magyarországi Regionális Fejlesztési Tanács által meghirdetett   
a helyi önkormányzatok feladatkörébe tartozó, önkormányzati tulajdonra  
vonatkozó fejlesztésekhez; (jogcím)  támogatására pályázatot nyújt be. 
A pályázat célja Bánréve, Kossuth Lajos út páratlan oldalán járda  
díszburkolattal történő kialakítása. 
A fejlesztés megvalósulási helye:  Bánréve, Kossuth Lajos út páratlan  
oldal 

A fejlesztés forrás összetétele: 
adatok Ft-ban 

Megnevezés 2007. év 

Saját forrás 3.594.130.- 

Hitel 0.- 

Támogatásból igényelt összeg 14.376.516.- 

Egyéb támogatás (nevesítve) 0.- 

Egyéb forrás  0.- 

Összesen 17.970.646.- 
 

 A Képviselő-testület a 2007. évi saját forrás összegét a 2007. évi  
 költségvetéséről szóló 1/2007. (II.14.) költségvetési rendeletében biztosítja.  
 A testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására. 
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16/2007. (III.28.) számú határozat 
 

Tárgy: Bánréve, Kossuth Lajos út páratlan oldalán járda  
díszburkolattal történő kialakítása. 

 
A bánrévei Képviselő-testület ülésén úgy határozott, hogy az Észak- 
Magyarországi Regionális Fejlesztési Tanács által meghirdetett „a  
helyi önkormányzatok alapfeladat ellátása között meglévő  
színvonalbeli különbségek csökkentése érdekében, a bel- és  
külterületen megvalósuló humán-, illetve termelő infrastrukturális  
fejlesztésekhez” (jogcím)  támogatására pályázatot nyújt be. 
A pályázat célja Bánréve, Kossuth Lajos út páratlan oldalán járda  
díszburkolattal történő kialakítása. 
A fejlesztés megvalósulási helye: Bánréve, Kossuth Lajos út páratlan  
oldal 

A fejlesztés forrásösszetétele: 
adatok Ft-ban 

Megnevezés 2007. év 

Saját forrás 3.594.130.- 

Hitel 0.- 

Támogatásból igényelt összeg 14.376.516.- 

Egyéb támogatás (nevesítve) 0.- 

Egyéb forrás  0.- 

Összesen 17.970.646.- 
 

 A Képviselő-testület a 2007. évi saját forrás összegét a 2007. évi  
 költségvetéséről szóló 1/2007. (II.14.) költségvetési rendeletében  
 biztosítja. A testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat  
 benyújtására. 

 
 

17/2007. (III.28.) számú határozat 
 

Tárgy: Iskolai sportudvar, és hozzátartozó aszfaltburkolatú sportpálya  
felújítása 

 
                       A bánrévei Képviselő-testület ülésén úgy határozott, hogy az Észak-  
                       Magyarországi Regionális Fejlesztési Tanács által meghirdetett „a helyi  
                       önkormányzatok alapfeladat ellátása között meglévő színvonalbeli különbségek  
                       csökkentése érdekében, a bel- és külterületen megvalósuló humán-, illetve  
                       termelő infrastrukturális fejlesztésekhez” (jogcím)  támogatására pályázatot  
                       nyújt be. 
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                       A pályázat célja Iskolai sportudvar, és hozzátartozó aszfaltburkolatú sportpálya  
                       felújítása 
                       A fejlesztés megvalósulási helye: Bánréve, Kossuth Lajos út 22. 

A fejlesztés forrásösszetétele: 
adatok Ft-ban 

Megnevezés 2007. év 

Saját forrás 1.447.745.- 

Hitel 0 

Támogatásból igényelt összeg 5.790.979.- 

Egyéb támogatás (nevesítve) 0 

Egyéb forrás  0 

Összesen 7.238.724.- 
   

  A Képviselő-testület a 2007. évi saját forrás összegét a 2007. évi  
 költségvetéséről szóló 1/2007. (II.14.) költségvetési rendeletében biztosítja. A  
 testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására. 

 
18/2007. (III.28.) számú határozat 

 
Tárgy: A község bel- és külterületén, a csapadékvíz elvezető hálózat  
engedélyezési és kiviteli terveinek az elkészítése. 

 
A Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete ülésén úgy határozott,  
hogy az Észak-Magyarországi Regionális Fejlesztési Tanács által meghirdetett a  
felszíni vízelvezető rendszerek fejlesztéséhez; (jogcím)  támogatására pályázatot  
nyújt be. 

 
A pályázat célja A község bel- és külterületén, a csapadékvíz elvezető hálózat  
engedélyezési és kiviteli terveinek az elkészítése. 
A fejlesztés megvalósulási helye:  Bánréve község kül-és belterülete 

A fejlesztés forrás összetétele: 
adatokFt-ban 

Megnevezés 2007. év 

Saját forrás 1.432.800.- 

Hitel 0.- 

Támogatásból igényelt összeg 5.731.200.- 

Egyéb támogatás (nevesítve) 0.- 

Egyéb forrás  0.- 

Összesen 7.164.000.- 
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 A Képviselő-testület a 2007. évi saját forrás összegét a 2007. évi  
 költségvetéséről szóló 1/2007. (II.14.) költségvetési rendeletében biztosítja. A  
 testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására. 

 
d./ Csatlakozás az Egri Hulladékgazdálkodási rendszerhez 
 
Hajdu Gábor: Ismertette az AVE Miskolc Kft. megkeresését, mely a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi. Előzményként szeretném elmondani a T. Képviselő-testületnek, hogy a Sajó-Bódva-
völgyi társulásba mi bejelentkeztünk, mi úgy gondoltuk, hogy csatlakoztunk is a sajókazai 
lerakóhoz. A Közigazgatási Hivatal bevezetett egy olyan rendelkezést, ahhoz, hogy valaki 
valóban csatlakozzon, ahhoz minden tag önkormányzatnak külön ülést kell tartania. Arról, 
hogy hozzájárul az új tag csatlakozásához. Többségi döntés kell ahhoz, hogy felvegyenek egy 
új tagot. Kaptuk a meghívókat, részt is vettünk ezeken az összejöveteleken. Az egyik ülésen 
született egy olyan döntés, hogy aki nem az ő szemétszállító  cégükkel viteti a szemetet, azt 
ne vegyék be a társulásba, így, mivel mi az AVE Kft-vel szállíttatunk, nem kerültünk 
felvételre. Az előzőekben ismertetett AVE Kft. megkeresésében ilyen rendszerről van szó a 
Heves megyei Eger oldalon. Ez a cég részéről lehetőség, hogy csatlakozzunk oda, annak már 
hivatalosan is része leszünk. Tervezik a szeméttelep rekultivációt is megoldani. Amennyiben 
ez megvalósul, úgy a térségünkben is szükség lesz egy hulladékudvarra, tömörítőre, így 
esélyünk lehet rá, hogy ez nálunk legyen. Ezzel munkalehetőséget is tudnánk teremteni 
esetlegesen.  Javasolom, hozza meg a testület a határozatot arról, hogy csatlakozni kívánunk a 
Heves megyei társuláshoz. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

19/2007. (III.28.) számú határozat 
 

Tárgy: Csatlakozás az Egri Hulladékgazdálkodási rendszerhez 
 

Képviselő-testület szükségesnek tartja a térség és az önkormányzat  
hulladékkezelési feladatainak korszerű ellátásához az EU támogatási  
forrásainak igénybevételét. Egyetért egy komplex, a térség önkormányzatait és  
lakosságát kiszolgáló települési szilárd hulladékkezelési rendszer  
kialakításával. Kijelenti, hogy megfelelő feltételek esetén az önkormányzat  
csatlakozik a Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási Önkormányzati  
Társuláshoz, igényt tart a társulási megállapodás tervezetének  
véleményezésére. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy  
képviselje az önkormányzatot a társulási folyamatban.  

 
Határidő: azonnal és folyamatos 
Felelős: polgármester és jegyző 
 

e./ A Szociális és Munkaügyi Minisztérium, valamint az Észak-Magyarországi Regionális 
Munkaügyi Központ együttműködésében megvalósuló közmunkaprogramban történő 
részvétel 
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Hajdu Gábor: Ismertette a közmunkaprogrammal kapcsolatos határozati javaslatot, mely a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
Tisztelt Képviselő-testület! Ezek a programok pontosan azt a réteget célozzák meg, akik 
semmit nem akarnak csinálni. Az előző programnak megfeleltünk, nyertünk. Itt egy újabb 
lehetőség, hogy foglalkoztatásra nyerjünk a pályázat kapcsán. 3 fő 7 havi 8 órás 
foglalkoztatására nyílik lehetőség. Nekünk 237.650,-Ft-ot kellene ehhez  biztosítanunk. Ebből 
azonban ténylegesen csak 82.650,-Ft lesz amibe nekünk kerül, mert a kettő különbözetét 
visszakapjuk. Javasolom, hogy nyújtsuk be pályázatunkat. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

20/2007. (III.28.) számú határozat 
 

Tárgy: A Szociális és Munkaügyi Minisztérium, valamint az Észak-
Magyarországi Regionális Munkaügyi Központ együttműködésében 
megvalósuló közmunkaprogramban történő részvétel 

 
Bánréve Község Képviselő-testülete a fenti tárgyú előterjesztést megtárgyalta 
és az alábbi döntést hozta: 
1./Bánréve Község Önkormányzata kinyilvánítja, hogy részt kíván venni a  
Szociális és Munkaügyi Minisztérium, valamint az Észak-Magyarországi  
Regionális Munkaügyi Központ által meghirdetésre kerülő, a hátrányos  
helyzetű, tartós munkanélküliek foglalkoztatását, megélhetését,  
életkörülményeinek javítását, a hátrányos helyzetű települések és kistérségek  
felzárkóztatását szolgáló, a regionális munkaügyi központokkal  
együttműködésben megvalósuló, képzéssel kombinált foglalkoztatási  
programban az alábbi pályázat keretében megvalósítható célok megjelölésével:  
- kül-, és belterületi önkormányzati tulajdonú csapadékvíz- és belvízelvezető  
csatornahálózatának kialakítása, karbantartása. 
2./Bánréve Község Önkormányzata egyetért azzal, hogy az 1./ pontban  
megjelölt kiírásra kerülő közmunkaprogramra történő pályázás, ezzel együtt a  
végrehajtás joga átruházásra kerüljön az ÓZDSZOLG Kht-ra (3600 Ózd,  
Zrínyi út 5. sz.). 
3./ Bánréve Község Önkormányzata egyetért azzal, hogy a pályázati  
tevékenységekkel kapcsolatos munkákat önkormányzati tulajdonú  
ingatlanokon végezzék el, a pályázati dokumentációban részletezett műszaki  
tartalommal. 
4./ Bánréve Község Önkormányzata 3 fő, 8 órás foglalkoztatásához a pályázat  
által nem finanszírozott költségek fedezetére 232.650,-Ft-ot a 2007. évi  
költségvetése terhére biztosít. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2007. március 28., illetve értelemszerűen 
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f./ Putnoki központi orvosi ügyelet 2007. évi költségvetése 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A Putnok és Térsége Társulásnak volt egy ülése, 
amin én nem vettem részt, szándékosan. Az orvosi ügyelet finanszírozása volt a téma. Ez a 
finanszírozás áll az OEP finanszírozásból, az Ózdi Kistérségi Többcélú Társulástól kapott 
normatívából, és a társulás tagjai által fizetett kiegészítésből. Már a tavalyi évben is az volt a 
véleményem, hogy a költségvetés irreális, ami közel 500.000,-Ft, volt településenként. Ennyit 
adtunk mi is hozzá tavaly. Erre az évre vonatkozóan sem tavaly novemberben, sem 
költségvetéskor nem érkezett semmilyen megkeresés a Putnok és Térsége Társulástól. 
Március hónap elején jött egy megkeresés, hogy 618.000,-Ft-tal kellene az idén 
hozzájárulnunk az ügyelethez, menjek be. Ezzel az eljárással sem értek egyet. Ott adtak egy 
költségvetést, amivel szintén nem értek egyet. Egy nagyon pazarló költségvetésnek látom ezt 
azt egészet. Számomra itt valami nincs rendben. Az Ózdi orvosi ügyeleti ellátáshoz tartozó 
önkormányzatoknak nem kell egy forintot sem adniuk az ügyelet működéséhez. Ott egy 
diszpécserszolgálat működik, oda fut be minden hívás, ott dönt a szakember, hogy mire  van 
szükség. Én a Putnok Társulás felé is jeleztem, hogy véleményem szerint ez így nincs 
rendben. Ők azt mondták, nem alkotmányos, hogy kapom a szolgáltatást, és ezt ingyen kérem, 
nem fizetek érte. Véleményem szerint át kell ezt jól gondolni. Igaz, hogy ez nekünk kötelező 
feladat, de nem feltétlenül így, amikor pozitív példákat is láthatunk magunk előtt. 
 
Bán János: Tavaly és előtte mennyit fizettünk? 
 
Hajdu Gábor: Mintegy 500.000,-Ft-ot. 
 
Elekes Péter: A mostani árakat figyelembe véve ez a 600.000,-Ft most reálisnak tűnik. 
 
Bán János: Igaz, hogy a putnoki ügyelet sok semmit nem csinál, ha valami gond van. 
 
Virág Imréné: Én mindenkinek azt javasolom, hogy a mentőt hívja, ha gond van.  
 
Hajdu Gábor: Évek óta azt hallgatjuk az ügyelet részéről, hogy fegyelmezzük meg a 
betegeket, nagyon sok az indokolatlan hívás. Most már nincs benne a kimutatásban 
indokolatlan hívás bevétele. 
 
Ujváry Ferenc: Azt azért figyelembe kell venni, hogy a településünknek Putnok város a 
kedvezőbb ügyelet szempontjából. 
 
Révay István: Mivel kedvezőbb? 
 
Ujváry Ferenc: Azzal, hogy jóval közelebb van, és a mi orvosunk is oda tartozik, ott van. 
Véleményem szerint az ő véleményét is ki kellett volna kérni ezzel kapcsolatban. 
 
Hajdu Gábor: Akkor a mi orvosunk is Ózdon lenne, ha oda tartoznánk. 
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Ujváry Ferenc: Egyetértek azzal, hogy valami nincs rendben, egyetértek, hogy néhány sort ki 
lehetne, kellene húzni abból a költségvetésből, de attól, hogy ne legyen ügyelet attól nagyon 
ódzkodok. Arra sincs garancia, hogy ha Ózdhoz tartoznánk jobb lenne. Azon is el kell 
gondolkodni, hogy vajon miért fogadták el a Putnok Társuláshoz tartozó többi települések 
egyhangúan ezt a költségvetést.  
 
Hajdu Gábor: Én is azt mondom, hogy maradjunk a putnoki ügyeletnél, az viszont tény, hogy 
ez a költségvetés nagyon pazarló. El kellene tudni látni az OEP finanszírozásból és a 
kiegészítő normatívából.  
 
Virág Imréné: Miért nem számoltatják el részletesen az ügyeletet ezek a települések, akik 
érintve vannak.  
 
Révay István: Ebben a költségvetésben csak a kiadási oldal szerepel, a bevételi nem. A 
vizitdíj sincs szerepeltetve benne. 
 
Elekes Péter: Egyetértek Ferivel, hogy a háziorvosunk véleményét is ki kellett volna kérni 
ezzel a témával kapcsolatban. 
 
Hajdu Gábor: Beszéltem vele, ő ezzel a témával kapcsolatosan annyit tud mondani, hogy 
megkapja-e az ügyeleti díjat, ami 24 órásra 43.000,-Ft, 16 órásra 19.000,-Ft. 
 
Virág Imréné: Mennyi ennek a költségvetésnek a végösszege? 
 
Hajdu Gábor: 28 millió forint. 
 
Virág Imréné: Ehhez kér 6 millió támogatást a tagi településektől? 
 
Hajdu Gábor: Az én véleményem az, hogy kell a barátoknak a munkahely. Kinevezett 
közalkalmazott gépkocsivezetők vannak. Ezt is pazarlásnak tartom. Máshol közhasznúként 
látják el ezt a feladatot.  
 
Elekes Péter: Mennyire vagyunk elkötelezettek? Az OEP finanszírozás is változott. 
 
Virág Imréné: Velük van szerződés. 
 
Bán János: Ha nem szavazzuk meg, akkor mi lesz? 
 
Ujváry Ferenc: Én is ezt kérdem. 
 
Bán János: Javasolom, hogy ne fizessük ki, le kell ülni tárgyalni, át kell beszélni. 
 
Kozma Lászlóné: Valamilyen irányba el kellene menni. Sajnálom, hogy nem ment el a 
polgármester Úr arra az ülésre, hiszen ha mindezeket a dolgokat elmondta volna ott is, akkor 
hátha a többi település polgármestere is elgondolkozott volna rajta. Nem tudok véleményt 
mondani. Az ügyelet kötelező feladat, mindenképpen el kell látni. Évek óta Putnok látja el az 
ügyeletet, ha átmennénk valahová máshová, ebből kifolyólag valami gond is lehetne.  
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Azt is figyelembe kell venni, hogy a lakosság ezt hogy fogadná. Sok szól Putnok mellett, 
hiszen sokkal közelebb  van. 
 
Révay István: Most nem is lehet változtatni. Az a kérdés, hogy támogatjuk-e, vagy nem. 
 
Elekes Péter: Ha tavaly 500.000,-Ft ki lett fizetve, akkor most ez a 600.000,-Ft összeg reális. 
 
Hajdu Gábor: Azért nem mentem el az idén, mert a tavalyi évben ott voltam. Találtam 
mintegy 4 millió forintot, ami véleményem szerint kérdéses volt, és nem volt reális az akkori 
költségvetésben. Azt akkor ott elmondtam, valóban mindenki azt mondta, hogy igazam van, 
mégis meg lett szavazva egy szó nélkül. Ezért nem mentem el az idén. 
 
Bán János: Mennyit terveztünk rá? 
 
Virág Imréné: Évának igaza van. Én azokat is megértem, akik felemelték ott szó nélkül a 
kezüket, hiszen az emberek egészsége nem játék. Ez egy kötelező feladat, sajnos ezzel élnek 
vissza. Ez már zsarolás. Nem lenne szabad ezt engedni, határt kellene szabni a mérhetetlen 
kapzsiságnak. Én nem fogom megszavazni. Küldjék el a zárszámadásukat. Ne nézzék 
kiskorúnak a Képviselő-testületeket. Ha pénzt adok, jogom van tudni, hogy hová tettem. 
Maximum a tavalyi összeget adnám.  
 
Vass András: Nézzük meg, hogy mi van az egész magyar egészségügyben. Akkor mit 
beszélünk mi itt 2 órát erről? 
 
Hajdu Gábor: Az a szomorú, hogy nyomás alatt hozódnak meg ezek a döntések. 
 
Vass András: Javaslom a putnoki ügyeletet, de tárgyalni kell. Mivel irreálisan magasnak 
tartjuk az összeget, a mértékével nem értünk egyet, ezért javasoljuk, hogy számolják újra. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 8 igen, 1 
tartózkodás, 1 ellen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

21/2007. (III.28.) számú határozat 
 

Tárgy: Putnoki központi orvosi ügyelet 2007. évi költségvetése 
 

Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a település orvosi ügyeleti ellátása  
továbbra is a putnoki központi orvosi ügyelet keretén belül történjen. A  
megküldött 2007. évi költségvetés településeket érintő hozzájárulás mértékével  
azonban nem ért egyet a testület. Kéri, hogy az ügyelet a költségvetését újra  
tekintse át és lehetőség szerint csökkentett hozzájárulási mértékkel számolja. 
Utasítja a polgármestert a fentiekből adódó feladat végrehajtására.  

 
Határidő: folyamatos és a májusi testületi ülés 
Felelős: polgármester 
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g./ Tájékoztatás 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Döntöttünk a körzeti megbízott rendőr új helyének 
kijelöléséről. Azt a rendőrség részéről megtekintették. Egy egyetlen soros levelet kaptunk, 
amely azt tartalmazza, hogy az a helyiség nem megfelelő részükre, elfogadhatatlan. Amikor 
megtekintették a helyiséget akkor beszéltem velük, és azt mondták, hogy nincs WC és mosdó, 
nincs váró helyiség sem. Előtér és WC mindenképpen kellene. Azt mondták, hogy nagyon sok 
kistelepülés van úgy, hogy nem tud megfelelő helyiséget biztosítani, így a hivatal 
helyiségében kerül kijelölésre egy helyiség. Ez nálunk is megoldható lenne. Görömbei Úr azt 
mondta, hogy ennek sincs sok értelme, hiszen nekik minden meghallgatást bent Putnokon az 
őrsön kell végezni, hiszen egyből a gépükre kell felvinni a  dolgokat. Amire ez régen 
funkcionált, az okafogyott. Arról a továbbiakban még egyeztetnünk kell, hogy az itt lévő 
eszközök sorsa mi legyen.  
 
Ujváry Ferenc: Miért nekünk kell ezzel foglalkozni. Ha nincs munka, nincs probléma sem. 
 
Garaj Dániel: Ez így csak fél igazság, és én ezt így ezzel még nem zárnám le. 
 
h./ Gyermekétkeztetési Alapítvány pályázata 
 
Hajdu Gábor: Ismertette a Gyermekétkeztetési Alapítvány által kiírt pályázatot, mely a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Garaj Dániel: Az előző évben már pályáztunk és nyertünk is, meglehetősen vegyes képet 
váltott ki az egész dolog. A szociálisan rászorultak körét, meglehetősen nehéz meghatározni. 
Az azonban a véleményünk, hogy amit ingyen kapunk, arra mindenképpen pályázzunk. Ha 
nyerünk, akkor az első fordulóért valószínűleg már menni is kell, más környező 
településekkel együtt szoktuk elhozni egy kamionnal. Amennyiben nyertes lesz a pályázat a 
rászorultsági kört meg kell majd határoznia a testületnek, vagy a bizottságnak, de 
mindenképpen nyújtsuk be pályázatunkat. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

22/2007. (III.28.) számú határozat 
 

Tárgy: Gyermekétkeztetési Alapítvány pályázata 
 

Képviselő-testület pályázatot nyújt be a Gyermekétkeztetési Alapítvány 2007.  
Évi EU Intervenciós Élelmiszersegély programra. Képviselő-testület elfogadja  
a pályázati szerződést és az abban foglaltakat magára nézve kötelezőnek  
tekinti, azt betartja. 

 
Határidő: április 06. 
Felelős: jegyző 
 
 



 
- 16 - 

 
i./ Konditerem ügye 
 
Hajdu Gábor: Megkérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a 
napirendi ponttal kapcsolatos javaslatát. 
 
Ujváry Ferenc: Ismertette a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javaslatát, mely a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. A konditeremből a saját tulajdonú gépek már  elvitelre kerültek, néhány 
gép átkerült az ÁMK-ba használatra. A megmaradt gépeket jó lenne egyben értékesíteni, és 
mindenképpen javasolt lenne, hogy azok élvezzenek előnyt a megvásárlásnál, akik használták. 
Elekes Péter volt megbízva, hogy egyeztessen azokkal akik használták a termet. Mintegy 30-
40 ezer forintot adnának a megmaradt eszközökért. A bizottság ennél többet gondolt, úgy 
gondoljuk, hogy legyen az induló ár 60.000,-Ft, és az kapja meg, aki többet ad érte.  
 
Elekes Péter: Nekem továbbra is 40.000,-Ft a javaslatom, és azoknak javasolom értékesíteni, 
akik használták.  
 
Vass András: Péterhez csatlakozom, az én javaslatom is 40.000,-Ft. 
 
Ujváry Ferenc: Nekem lenne egy újabb javaslatom, hogy a végére járjunk a dolognak, én 
50.000,-Ft-ot javasolok.  
 
Virág Imréné: Bele kellene gondolni, hogy ha eljárnának egy konditerembe, akkor mennyit 
kellene ott fizetni alkalmanként, vagy a bérletekért. Az a véleményem, hogy fillérekért azért 
ne adjuk oda. 
 
Elekes Péter: Ha megtehetnék, akkor többet is adnának érte. Eljárnának máshová is, ha 
megengedhetnék maguknak. 
 
Hajdu Gábor: Javasolom, hogy mondjunk egy árat. Kérem jegyző Urat, ismertesse ennek az 
értékesítési formának a törvényes feltételeit. 
 
Garaj Dániel: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnöke által elmondottak szerint kell eljárni, 
itt most az összegről van szó. Az a kérdés, hogy licitálással, vagy hirdetmény útján történjen a 
dolog. Ha a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 5 tagjából 3 jelen lesz, akkor lehet értékesíteni. 
 
Hajdu Gábor: Javasolom, hogy tegyünk bele 60.000,-Ft-ot indulónak. Jelentkezzenek érte, de 
kössük ki, hogy 50.000,-Ft alá nem megy az ár. 
 
Naszádi Ferenc: Olyan nem lehet, hogy fix összegért adod el? 
 
Garaj Dániel: Nem lehet. A selejtezési szabályzatban foglaltak az irányadóak. Javaslom, hogy 
meghirdetés útján kerüljön értékesítésre, 60.000,-Ft. Induló árért. 
 
Tóth Csabáné: Arra kértük meg Pétert, hogy beszélje meg az érintettekkel. Nem gondolom, 
hogy 10.000,-Ft-on bármi is múlna. 
 
Révay István: Javaslom, hogy 40.000,-Ft-ért tegyék közzé. 
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Garaj Dániel: Kérdés, hogy mikorra hirdessük meg. Javaslom, hogy április 10-ig hirdessük 
meg, és a kérelmeket a hivatalba kell benyújtani. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 6 igen, 1 
tartózkodás, 3 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

23/2007. (III.28.) számú határozat 
 

Tárgy: Konditerem ügye 
 
Képviselő-testület árverés útján értékesíti a konditerem eszközeit. Az írásos  
ajánlatot április 10-ig lehet benyújtani a polgármesteri hivatalba. Az árverési  
hirdetményt a szokásos módon közszemlére kell tenni. Az eszközök kikiáltási  
ára 40.000,-Ft.  

 
Határidő: azonnal és április 10. 
Felelős: jegyző és Pénzügyi Bizottság Elnöke 

 
j./ 2007. évi közbeszerzési terv 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A következő napirendünk a közbeszerzési terv 
lenne. Nincs olyan beruházásunk, amely közbeszerzés alá esne, így ezt kell rögzíteni. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

24/2007. (III.28.) számú határozat 
 

Tárgy: 2007. évi közbeszerzési terv 
 

Képviselő-testület megállapítja, hogy 2007. évre  vonatkozóan közbeszerzés  
alá eső beruházása, árubeszerzése, szolgáltatás megrendelése nincs.  
 

k./ Temetői fák kivágása 
 
Hajdu Gábor: Megkérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnökét ismertesse a bizottság 
javaslatát. 
 
Ujváry Ferenc: Ismertette a bizottság javaslatát, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Hajdu Gábor: Aki az elmúlt évben is végezte a fák kivágását, azzal a céggel a kapcsolatot 
felvesszük. A cégtől ki fognak jönni, meg fogják tekinteni. A fűzfával kapcsolatosan az a 
probléma, hogy arra embert már nem küld fel, mert annyira veszélyes. Egy föld sírra kellett 
volna rámenni a munkagépnek, úgy tudta volna megoldani, de a tulajdonos nem járult hozzá. 
Ebben az esetben fel fogom vállalni, hogy bíróságra megyek, de mindenképpen a végére kell 
járni a dolognak. Újabb ajánlatot kérünk a cégtől darabonként az összes kijelölt fára. 
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Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

25/2007. (III.28.) számú határozat 
 

Tárgy: Temetői fák kivágása 
 

Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a temetőben a korábban kijelölt fák  
kivágását folytatni kell. Utasítja a polgármestert a feladat végrehajtására. 

 
Határidő: 30 nap 
Felelős: polgármester 
 

l./ Tájékoztatás 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Tájékoztatni szeretném a testületet, hogy jelentős 
mennyiségű fa, díszcserje került megvásárlásra. Már itt vannak. Pótlásra kerültek a temetőben 
az eltulajdonított tuják. Putnokról és Farkaslyukból is vásároltunk. A hivatal előtti térre, az 
iskola elé, a parkba már kezdjük is ültetni őket.  
 
Ujváry Ferenc: A József Attila utcára is kellene gondolni az ültetésnél. 
 
Kozma Lászlóné: Meg kell nézni, hogy hol a legszükségesebb és oda kell elsősorban tenni. 
 
Garaj Dániel: Azt is figyelembe kell venni, hogy hol fér el. Nehogy néhány év múlva ki 
kelljen vágni, mert nem lehet tőle eljárni, stb.  
 
Hajdu Gábor: Kérem, hogy mindenki figyelje, hogy hová lenne szükséges ültetni. A 
munkálatokat mi már elkezdjük. Esetleg a temetőbe is lehetne ültetni a kerítés mellé. 
 
Garaj Dániel: A temetőbe sehová nem tudsz ültetni. Az iskola kerítés mellé lehetne még 
ültetni. 
 
m./ KÖSZ tagság 
 
Hajdu Gábor: A KÖSZ a Községek, Kistelepülések és Kistérségek Országos Önkormányzati 
Szövetsége egy komplett anyagot küldött meg részünkre. Tagjai vagyunk, de hivatalosan 
mégsem, a tagdíjat sosem fizetjük ki. A megküldött anyagban a szövetség munkája, szervezeti 
és működés rendje van leírva. Nagyon jónak tartom ezt a szövetséget. Javaslom, hogy 
hivatalosan is lépjünk be a Községek Kistelepülések és Kistérségek Országos Önkormányzati 
Szövetségébe, ezután fizessük meg a tagdíjat, ami évi 21.000,-Ft.  
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Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

26/2007. (III.28.) számú határozat 
 

Tárgy: KÖSZ tagság 
 

Képviselő-testület belép a Községek Kistelepülések és Kistérségek Országos  
Önkormányzati Szövetségébe. 
 

n./ Falunap rendezése 
 
Hajdu Gábor: Ismét kiírásra került a Mecénás alap megyei pályázat, melyen 100.000,-Ft 
nyerhető. Az ezt megelőző években is pályáztunk és nyertünk a falunap megrendezésére. 
Ismét be kívánjuk nyújtani a pályázatunkat. Ehhez azonban az szükséges, hogy megküldjük a 
pályázati anyag részeként a programjainkról a tervezetet. Terveink szerint 14.00 órakor lenne 
a gyülekező, 14.30 ünnepi köszöntő és kenyér szentelés, 15.00 ózdi néptánc egyesület, vagy 
domaházi néptánc egyesület, mintegy 20-25 perc. A néptánc egyesület műsora kerülne 
45.000,-Ft-ba. 15.30-tól Terc együttes, népszerű slágerek feldolgozása  45 perc, 30.000,-Ft. 
16.30 a héti mazsorett csoport fellépése, 17.00 óra tombola húzás. A tombola az előző 
évekhez hasonlóan menne. 17.30  Tszasz-Varietasz Operett, Kabaré 1,5 óra 75.000,-Ft. 19.00 
órától a Kék Sirály együttes utcabál keretében 50.000,-Ft. Ezek a költségek mintegy 200.000,-
Ft-ot tesznek ki. A későbbiekben a tűzijátékról majd dönt a testület, valamint a vendéglátásról 
is. Augusztus 19. vasárnap, vagy augusztus 18. szombat jöhet szóba.  
 
Ujváry Ferenc: Amennyiben az egyházakra számítani akarunk, úgy a szombat jöhet szóba. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

27/2007. (III.28.) számú határozat 
 

Tárgy: Falunap rendezése 
 

Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a falunap megrendezésére 2007.  
augusztus 18-án szombaton kerüljön sor. Az ismertetett program-tervezettel  
egyetért. Felhatalmazza a polgármestert a rendezvény szervezésére és a  
közreműködőkkel szerződés kötésre. 

 
Határidő: folyamatos és augusztus 18. 
Felelős: polgármester 
 

Naszádi Ferenc: Szeretném megkérdezni, hogy az önkormányzat elleni feljelentés ügye hogy 
áll? 
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Hajdu Gábor: Nem tudom, hogy volt-e az önkormányzat ellen feljelentés, vagy ki ellen volt. 
A rendőrség nyomozott valamilyen ügyben, azt nem tudjuk, hogy kit, vagy kiket jelentettek 
fel. Tőlünk feljelentés kiegészítés ügyében kértek adatokat, melyet teljesítettünk. Azóta 
semmit nem tudok róla elmondani.  
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József        Garaj Dániel 
     polgármester                        jegyző  
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
     Ujváry Ferenc                  Vass András 
         képviselő                                                               képviselő 
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